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Записник са друге седнице Савета родитеља 

у школској 2023/2024. години 

 
Дана 14. 11. 2023. године је одржана друга седница Савета родитеља са следећим дневним 

редом: 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Усвајање записника са претходне седнице   

 

2.  Дефинисање идентитета школе 

 

3. Упознавање са упехом ученика у учењу и владању на крају првог тромесечја 

 

4. Упознавање са успехом ученика на завршном испиту у јуну 2023. године и предлог мера за 

побољшање 

 

5. Разматрање извештаја реализованих излета ученика првог и трећег разреда, наставе у 

природи ученика другог и четвртог разреда и екскурзије ученика осмог разреда 

 

6. Разматрање реализованих активности у оквиру програма заштите ученика од насиља, 

злостављања и занемаривања и дискриминације 

 

7. Питања и предлози родитеља за побољшање сарадње родитеља са школом у циљу 

унапређивања рада школе 

 

8. Разно  

 

 

Седница је почела у 18 часова у старој зборници, присуствовало је 20 родитеља, директорка 

Јована Миленковић, педагог Татјана Перишић и заменица директорке Ивана Милошевић. 

 

Седницу је отворила председница Савета родитеља Јасмина Белић 

 

 

1. Усвајање записника са предходне седнице 

Записник је једногласно усвојен. 

 

2. Дефинисање идентитета школе 

Директорка објашњава како се под тим подразумева слоган школе,  да су ученици заједно са 

разредним старешинама имали да смисле слоган школе. Изабран је слоган – Учимо, растемо, 

заједно градимо будућност. 

 

 



 

3. Успех ученика  

Педагог школе је упознала чланове Савета са  изостанцима, успехом ученика, негативним 

оценама и изреченим васпитним и васоитно-дисцуплинским  мерама. 

Ученица одељења V/3 највећи број изостанака јер не похађа наставу, покренуте и предузете 

све мере и обавештен Центар за социјални рад. 

Нема изречених васпитних мера до 5 разреда. 

Опомена (потврђених недовољних оцена) има 7 – 4 из српског језика и 3 из руског језика. 

 

4. Успех ученика на завршном испиту у јуну 2023. 

Осми разред је завршило 112 ученика. Педагог школе је детаљно упознала чланове са 

извештајем по предметима. 

Постигнућа ученика наше школе су изнад републичког просека, девојчице су изнад просека у 

односу на дечаке. 

Ове године су припреме за полагање завршниог испита и упис у средњу школи почеле раније. 

Родитељи ученика осмог разреда треба у периоду од 1. до 29. децембра да пријаве ученике за 

полагање завршног испита и определе се за трећи тест преко портала Моја средња школа. Сва 

обавештења прослеђена су родитељима преко одељењских старешина.  

Пробни завршни испит биће организован 22. и 23. марта, а завршни испит 17, 18. и 19. јуна 

2024. године. 

 

5. Разматрање извештаја реализованих излета ученика првог и трећег разреда, наставе у 

природи ученика другог и четвртог разреда и екскурзије ученика осмог разреда 

Чланови Савета упознати су са извештајима, извештаји за све разреде су размотрени. 

Генерално су сви  задовољни, нема посебних замерки сем да се следећи пут не бира болнички 

смештај за смештај ђака (конкретно Чигота, Златибор ). 

Није било додатних питања и предлога.  

 

6. Реализоване активности у оквиру програма заштите ученика од насиља, 

злостављања, занемаривања и дискриминације 

Директорка је рекла да су одржана 3 састанка Тима за заштиту. 

Представила је измене у закону – ученици ће убудуће  бити бројчано оцењивани из владања 

од другог до осмог разреда, имаће најмање по 2 оцене по полугодишту. 

У току првог тромесечја реаговано је на све пријављене ситуације насиља.  

- Одржана радионица за родитеље 6. разреда о дигиталном насиљу, 

- МУП одржао радионице, 

- Ученички тим за вршњачко насиље који ради у школи одржаће предавање ђацима. 

 

7. Питања и предлози родитеља за побољшање сарадње родитеља са школом у циљу 

унапређивања рада школе 

Поводом стања у коме се налазе одређене учионице директорка се обратила Секретаријату за 

образовање. Такође је ишла у секретаријат  како би што пре добили њихов одговор. 

Директорка је прочитала одговор на захтев у коме се наводи да је реконструкција школе 

планирана за следећу године. 

Дат је предлог да се направи комисија за обилазак школе како би се утврдило које ствари су 

најкритичније. 

Родитељи су дали предлог да се прикупи новац  по свим одељењима за те горуће ствари. 

Прочитани су захтеви одељења V/3 око стања у учионици бр.2 које је у лошем стању. 

Дат је предлог да се од новца са Базар пазара одвоји половина новца која би ишла за 

сређивање делова школе. 

 



 

8. Разно 

Формирана је комисија за избор добављача за исхрану у продуженом боравку у саставу: 

- Јелена Будисављевић 

- Весна Манџукић 

- Тијана Вељковић 

- Маргита Сератлић 

 

 

Седница је завршена у 20.15 часова. 

 

 

Записничар                                                                                          Председник Савета родитеља 

___________________________                                          _________________________________ 

Јована Даковић Ћириловић                                                                          Јасмина Белић 


